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Vragen van het lid Cegerek (PvdA) aan de Staatssecretaris van Infrastructuur 
en Milieu over het bericht «Noodverordening in Roermond om asbest na grote 
brand» (ingezonden 18 december 2014). 

Vraag 1
Kent u het bericht «Noodverordening in Roermond om asbest na grote 
brand»?1 

Vraag 2
Is al duidelijk wat de oorzaak van de brand is? 

Vraag 3
Hoeveel asbest is er vrijgekomen en wat zijn daarvan de gevolgen voor de 
volksgezondheid? 

Vraag 4
Is er door u en/of de Regionale uitvoeringsdiensten (RUD’s) een inventarisatie 
gemaakt van locaties waar dergelijke hoeveelheden asbest kunnen vrijko-
men? Zo nee, waarom niet?

1 http://www.volkskrant.nl/binnenland/noodverordening-in-roermond-om-asbest-na-grote-
brand~a3813070/
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